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a barn and made to go without food.  My older grandchild was putting food in his pockets to feed the younger child.  I am still fighting this case and related cases. 

Research the Following News Articles Regarding Human Trafficking of Children in Kentucky for Federal Funding:

1)
Inspector Delivers Scathing Child Services Report
(posted 11:36 a.m. EST, January 11, 2007 (Courier Journal Newspaper taken from article reported by WLKY, Channel 32)
2)
Kentucky Unjustly Terminates Parental Rights for Federal Money (by Valerie Honeycutt Spears) 2006 Lexington Herald Leader Newspaper

3)
Kentucky Foster Care Rife With Corruption (WLWT Cincinnati) – (For the record, I was in this article regarding my grandchildren being taken illegally by the state)
*There are also numerous other articles regarding Kentucky taking children for Federal Funding

After I was not assisted by the Commonwealth Attorney’s Office regarding filing for Victims Assistance, I found another number to call and I filed through an office in Frankfort, Kentucky entitled “Crime Victims Compensation Board,” tele number (502) 573-2290, this was filed on June 17, 2005.  I filed three forms and sent the attachments.  They were regarding Mark Yates, Will Beard and Tyler Stone, these are the co-workers that discussed killing me and the co-worker that assaulted me.  Victims Assistance in Frankfort told me that they had a backlog and that it would take a year before I would get a response or receive any assistance, my contact person is Nancy Polley, and my claim number is CV-2005-00639 and 2005-00638.

OTHER INFO.
2007

One of my grandchildren was downstairs watching TV and came up stairs and said, “Nana, did you know your TV beeps at you.  It was beeping at me.”

2008

I have noticed that each time I come home from work for lunch and I always come home at different times, as soon as I walk in my house my telephone rings and it is always a strange call.

2008  (October)

I have noticed that when I walk toward a door, go out a door, get up out of a chair my telephone ring, therefore I know I am being watched in the privacy of my own home.

STRANGE CALLS, etc.

December 3, 2007 – 12:41 p.m.

Received call from “American Voice” (972) 497-1400
March 17, 2008 – 7:00 p.m. – 8:00 p.m.

Received call from someone name Mike (note that throughout the harassing calls on this entire log the people terrorizing me use the name “Mike” frequently). 

March 17, 2008
Received a call from someone pretending to be a captain on a cruise ship.  I could tell that the call was put on a speaker phone.

May 2008 (not sure of date, but time was 9:25 a.m.)

Received call from “Citymodel” (408) 651-8135.  I did not answer the telephone.

May 2008 (not sure of date)

Received call from Destinations (417) 890-6222. I did not answer the telephone

May 9, 2008 – 8:45 a.m.
Received call from Message Link (408)651-8153. I did not answer the telephone
May 9, 2008 – 12:15 p.m.
Received call from Center Voice 757-980-8090(not sure of last four numbers)
May 15, 2008 –  8:40
Received a call from “Syndovate” (559) 437-5359. I did not answer the telephone

June 2008 (not sure of date) @ 12:33 p.m.
Received call on home phone from Bluegrass Motor, tele number 894-3426.  I did not answer the phone as this is the dealership’s new name where I was a victim of a hate crime.  I do not understand why they would be calling me.

June 12, 2008 – 7:48 p.m.
Received call from Account Service 720-520-1344

June 26, 2008 @ 12:40 p.m.
As soon as I walked in the house for lunch I received a call from 213-710-8180 

June 26, 2008 @ 6:10 p.m.
As soon as I walked in the house from work, I received a call from 213-710-8666

June 27, 2008 – 7:05 p.m.
Received a toll free call from 866-380-8763. I did not answer the telephone

July 8, 2008 @ 8:55 a.m.
Received a call from Unknown Caller.  When I picked up the telephone it stated, “the number you have reached is not in service, if you need assistance hang up and dial your operator.”  I hung up as I did not call out I picked up a call coming in.  I tried to use the telephone approximately 30 minutes later and the telephone was dead.   The telephone stayed dead for five (5) days until my carrier Global finally came and changed wires in boxes on both sides of my house and changed wire inside my house.

July 14, 2008 @ 8:52 a.m.
Received a call from Unknown Caller and I did not answer the telephone.

July 18, 2008 @ 8:00 a.m. (thirty minutes after I got home from work) - Threatened

Received a call from 1-408-587-2150,  I could hear an echo on the telephone and the call was from “Talk Debt.”  Person on the telephone stated, “You need to stop talking.”

July 18, 2008 @ 8:50p.m.

Call beeped in while I was talking to Elizabeth (she was not feeling well, as she has also been attacked numerous times by the corrupt officials and her health is failing).  The call was from someone named “John Pound” and since I did not know him, I did not answer the call.

When I finished talking to Elizabeth I called John Pound at 365-1288 and when he answered I told him not to call my house again.  He proceeded to play games on the tele and then ask for someone named “Abe”.  I told him he did not live here and do not call here again and then he stated in a very nasty tone, “I won’t call your fuckin’ house” and I hung up on him before he could finish. (I could tell that he was a white man trying to disguise his voice to sound like he was illiterate, however his diction was not illiterate and you could tell he had some education.  His voice sounded as if he was in his mid 40’s – late 50’s.

August 2008 (not sure of date) – 8:10 a.m.

Received a call from 310-599-5777
September 1, 2008 @ 6:30 a.m.
Received a telephone call from 224-0164 which is a friend of mine and the caller I.D showed her name in the window.  I immediately called her back thinking something was wrong and I did not get an answer.  I left a message on her voice mail.  Later that day she contacted me and stated that she did not call me at 6:30 a.m. (therefore tele numbers are being manipulated)

September 2, 2008 – 7:30 p.m.
Received call from 888-716-0000
September 4, 2008 (approximately 9:45 a.m.)
Received a call from 800-268-9806.  I receive the same call as the voice is the same on the voice mail with different telephone numbers, usually right before I go to work, no matter what time it is, as my work hours change. Sometimes the call comes in even before 9:00 a.m.

I called the number back about 5 minutes after they left the message and it rang approximately ten times before someone answered.  The voice sounded like a young male.  I told him not to call my house again and he told me he was going to keep calling and stated the company name was CAA or CCA (something like that).  I hung up on him.  When I arrived home from work that night and tried to make a telephone call, my telephone was dead and is still dead.

September 9, 2008 – 5:14 p.m.

Received call from Viking Magazine 515-369-5701
September 2008 (beginning of the month)

Saw United States flag popping up at the bottom of screen on my computer approximately 3 separate occasions (I do not have the internet)

September 12, 2008 – 10:30 a.m.

Received call from Telemaster 702-520-1295
September 12, 2008 – 1:55 p.m.
Received call from Salem, Ohio 234-567-8900

September 13, 2008 – 4:20 a.m.
Sound turned off on television, watching Fox 41.

September 2008 – 6:35 p.m. (not sure of date)
Received call from Quick Solution 909-759-9187

September 16, 2008 – 9:35 a.m.

Received call from Unknown Name & Unknown Number

September 16, 2008 – (around 12:15 p.m.)
Received a call from Chairayle Scott (a lady who has also had problems with corruption).  Chairayle stated that she tried to contact me three times before she finally got me on the fourth call.  She stated, “Do you have someone living with you named Morris Scruggs because I have called you three times and each time I call I get Morris Scruggs.” A frequency that I could not hear but could feel was coming through the telephone while I spoke with Chairayle.  

Chairayle and I were supposed to attend a meeting that night with the Judiciary Club and she was calling to tell me that she would not be able to go.  Her telephone number is 502-419-6712.  The next day we were suppose to meet at my house and her telephone was disconnected.

I contacted the Kentucky Utility Commission, Telephone number 502-564-3940 and left voice mail messages for Susan Dunn.  I called her a third time and she stated, “I couldn’t call you back because you left me the wrong area code, you left (270) 774-4305.  I told her that I do not even know the location of that area code and that my area code has always been (502) 774-4305.  I told her apparently someone had tampered with the message I left for her.  I told Susan she needed to take a report regarding this issue and she refused.  She then stated that she could not take a report regarding Morris Scruggs being on my telephone.  

I called the telephone reporting unit and they stated that they could not take a report.  The person I spoke with was Robin Oates 502-574-7480.  (For the record I have tried on at least three occasions to get the telephone reporting unit to take a report and they constantly state that they cannot.)  I called Sheila at Chief White’s Office (Louisville Metro Police) and told her that I needed a report taken by the telephone reporting unit and explained to her what Chairayle had stated to me.  Sheila stated, “Oh she is Disturbed.”   I stated, “No she is not disturbed, Angela Crenshaw  is not disturbed, Elizabeth Elliot is not disturbed, and I am not disturbed.”  Sheila then told me to report it to the Merit Board.  I called Professional Standards and spoke with a man named Higgs.  When I mentioned Chairayle’s name, he stated, “Oh, you know Chairayle.” 
I have a problem with the comment made about Chairayle, because corrupt officials, including the police are making false claims, committing defamation libel, slander and fraud regarding the mental capacity  of several women (mostly minorities) – and including myself - who have reported corruption after being terrorized, tortured & denied rights by them.  Making these statements behind the backs of these women and circulating these false claims are done to make the women seem unstable so that no one will believe what we are saying is true.  I have personally experienced situations where it is evident that false claims are being made regarding my mental well being. 
September 2008 (not sure of date}

Spoke with Ginny Smith, Director of Consumer Affairs at Kentucky Utility Commission (502) 564-3940 and reported my experience with Susan Dunn (I had also called Susan regarding previous problems and received no assistance).  Ginny said she would look into the problem with my service. 
September 17, 2008 – 4:00 p.m.

Received call from 502-000-0000

September 18, 2008 – 4:25 p.m.

Received call from 062-249-8185

September 19, 2008 – 1:40 p.m.

Received call from Robert Thomas asking me if I just called him he stated, “Somebody just called me from this number.” I do not know this person and I did not call him, his telephone number showed up in caller I.D. as 356-0166

September 2008 (not sure of date, but around the 19th)

Received a call from 356-201-5884.  The voice message stated it was St. Stephen Church.  I am a member and do attend St. Stephen Church, but I am not familiar with this telephone number.

September 19, 2008 – 2:15 p.m.

Received call from 616-980-2853

September 20, 2008 – 8:00 a.m. (AT&T – License # 145673)

Repairman came out and said telephone off the hook, but my telephones were not off of the hook.  He went up on the telephone line and then went to the side of my house in my telephone box.  When he got ready to leave he stated that there were no more lines coming from my phone.

After he left, I tried to use my telephone and it was dead.  I also tried to use my cell and I could not call out.  I went to a friend’s house and called Global (my home tele carrier).  My telephone was dead from 8:00 a.m. until approximately 2:00 p.m. and was then turned back on.

September 21, 2008 – 9:45 a.m. (AT&T – License # 145811)
Repairman came and after he left my telephone had a reverberation (like if you hit a piece of metal and it would reverberate).  I called Daniel Cobble and he heard the noise on the telephone.  
September 20, 2008 – 4:55 p.m.

Received call from 800-811-8467, was voice mail message, but caller I.D. stated Unknown Number
September 20, 2008 – 7:35 p.m.

Received a call from 800-811-8467
September 21, 2008 – 2:55 a.m.

Message at bottom of computer screen stated, “Louisville Metro Police Dept.” (I do not have the internet)
September 22, 2008 – 1:20 p.m.

Received call from 800-811-8467 was voice mail message, but caller I.D. stated Unknown Number
September 22, 2008 – 6:50 p.m.

Received call from Customer Support 310-599-9142
September 23, 2008 – 7:15 a.m.

Called in unemployment.  After entering all the information the message stated my claim was being processed and I could hang up.  When I was hanging up the telephone, I received a message that stated, “If you’d like to make a call please hang up and dial again.”
September 23, 2008 – 7:55 p.m.
Received call from 800-934-2118

September 24, 2008 – 9:15 a.m.

Received a call from Unknown Name and Unknown Number in caller I.D., but voice mail message stated 1-800-837-5745

September 24, 2008 12:05 p.m.
Received call from Unknown # 800-811-8467

September 2008 – not sure of date – 10:15
Received call from 513-579-5300 – Cincinnati OH
September 25, 2008 – 1:03 p.m. 
Received call from 234-567-8900 (did not answer the call)

September 25, 2008 – 9:04 a.m.

Received call from Unknown Number & Unknown Name 800-837-5745

September 2008 -not sure of date - 1:30 p.m. on a Monday
Received call from BNN 616-980-2881
September 2008(not sure of date middle of month or around the 20th of the month)

Received call from 702-705-5021 (my computer hard drive kept running on its own on this day)

September 2008 (sometime between the 28th and the 29th ) 3:06 p.m.
Talking to Marsha Moorman at Human Relations Commission and a call beeped in from

4 mo.s free 626-259-5550.

September 2008 (sometime between the 28th and the 29th ) 4:15 p.m.

Received call from 4 mo.s free 626-259-5550
September 25, 2008 – 1:03 p.m.
Received call from Salem, OH  234-567-8900
September 30, 2008 – 10:50 a.m.
Called F.B.I. in Louisville, Kentucky 502-583-3941 and was talking to Phillip Codispoti (intake person), I was transferred to him by the Receptionist.  I was telling him about the fraudulent birth certificate that I received.  I told him that I originally thought that my middle name and mother’s last name were changed, but also found other discrepancies.  I have also discovered that the birth certificate in its entirety is a fraudulent document and is not a document that would have been sent by the Bureau of Vital Statistics.  I asked him to take a report.  He stated that he would contact the person I originally spoke with – Denise Jones – at the Commonwealth of Kentucky Bureau of Vital Statistics.

He then asked me if I wanted him to get back with me and I stated, “of Course because this document is fraudulent and it was paid for by me with a postal money order and I have been going through all of this for years and reported it to the F.B.I. but received no assistance.” I further stated that this would be a federal crime and he stated that he would pull the previous complaints that I filed.

While I was talking with Phillip Codispoti at the Louisville, Kentucky F.B.I. a call beeped in from Choice America 447-372-6190.

September 30, 2008 – 6:35 p.m.
Received call from Activelink (213) 504-7077.  A message was left on voice mail to call them back on 800-445-1016.

October 1, 2008 – 11:00 a.m.
Received call from choice America 443-372-6190
October 2, 2008 (around that date)

Received a call from Mobile Broaden (605) 214-3579

October 2, 2008 – 6:25 p.m.
Received a call from Customer Support 310-599-9145

October 3, 2008 – 6:00 p.m.
Received call from Ottawahol ON  613-688-3626

October 2008 (not sure of date)
Received call from Credit Con 410-774-8085 and they left this number on my voice mail 877-254-1493.
October 7, 2008 (around that date) 12:55 p.m.
I have now been financially devastated by all of the corruption and have begun receiving Food Stamps.  I called the food stamp office and put in my identification code to find out if the food stamps were put on my card.  While I was putting in my identification code is (which is similar to putting in a credit card number) I heard a tapping noise after each number such as tap, tap, tap, tap as if it was trying to identify each number that I put in.

October 7, 2008 (around that date, around 1:15 p.m.)
I called Global to report what I had heard and she stated that that she could hear tapping on the telephone while I was speaking with her.

October 10, 2008

Received a call from One Service (410) 202-1111

October 12, 2008 – 4:28 p.m.
Received a call from Key Linc (619) 801-8154
October 13, 2008 – 7:41 a.m.

Received a call from Yellow Cab 636-5511.  They left a voice mail message stating that my cab was out in front of my house.  I have a car and did not call a cab.  I looked out and a cab was not in front of my house, so I called Yellow Cab and left a message for their manager to contact me.

The Yellow Cab Manager, Pete Rosen contacted me a couple of days later and left a message stating that the address they had was on Garland Avenue, however it pulled up my telephone number which is (502) 774-4305..
October 13, 2008 – 11:23 a.m.

Received a call from Unknown Name, Unknown Number

October 13, 2008 – 4:01 p.m.
Received a call from (310) -599-9145

October 13, 2008 – 4:05 p.m.

Received a call from Calling (201) 257-4803

October 13, 2008 – 4:31 p.m. - Threatened

Picked up telephone someone stated, “You need to stop talking.”  Received a call from Unknown Name (704) -227-9700

October 13, 2008 - 7:26 p.m

Received a call from GoldenKey (443) 270-9451

October 13, 2008 – 7:46 p.m. - Threatened

Picked up phone someone stating, “You need to stop talking”.  Then received a call from Waterloo IA (311) 274-1904

October 13, 2008 – 8:12 p.m.

Received a call from Wilkerson Ass (270) 643-0222

October 14, 2008 – 1:30 p.m. Attacked
Frequencies on phone, hurt head, caused temporary paralyzes of thoughts, lips burning

October 20, 2008 - 5:53 a.m.
Using computer to put in entries, United States Flag popping up at bottom of screen.  I do not have the internet.

October 2008 (not sure of time)
Received a call from Unknown Name 217-788-5656
October 27, 2008 – 7:20 p.m.
Received a call from KeyLinc 978-570-2357

October 27, 2008 – 3:41 p.m.

Received a call from Syskey Sol 603-214-3550

October 28, 2008 – 11:42 a.m.

Received a call from Las Vegas, NV (702) 705-5055
October 29, 2008 - 12:08 p.m.
Received a call from Las Vegas, NV. (702) – 705-5024
October 29, 2008 - 12:46 p.m.
Received a call from Las Vegas, NV. (702) – 705-5027

October 30, 2008 – 4:49 a.m.
Received a toll free call from 877-458-1316

October 30, 2008 – 10:37 a.m.

Received a call from Florida Ins. 772-562-2624

October 30, 2008 – 4:48 p.m.

Received a toll free call from 888-716-0010

October 30, 2008 – 8:59 p.m.

Received a call from 269-768-2342

October 31, 2008 – 2:32 p.m.

Received a call from Calling 201-257-4802

November 1, 2008 – 11:54 a.m.

Received a call from Active Link 978-570-2343

November 2, 2008 - between 10:30 a.m. and 11:00 a.m.

Received 2 calls from Unknown Name 000-000-0000

(Called 574-7111 for assistance from Police and talked to Ofc. Hedges, I did not receive assistance)

November 2, 2008 – 11:25 a.m.

Received a call from Lumpke Ardi  000-000-0000

Attention:  After tracking a lot of these calls through the computer, I have found out that some, not all, are coming from Landline Providers and are not assigned to a customer, the landline providers are as follows:  Digitcom Services, Cricket Communications, Nexgen Integrated, Lucre, Allstream, Nationsline, AT&T, US Lec Communications, Cinergy, Paetec Communications, Freedom Rings Communications, South Central Bell, Teleport Communications
STRANGE VISITORS 

March 5, 2008 (sometime that week) Wed. Thurs. & Fri.

1) Young White guy (in late teens or early 20’s) – at my door asking me how old the houses are around here and if I am the owner.

2) Young White guy the next day at my door (in late teens or early 20’s) telling me about Home Monitoring, camera that can see in and out.  He saw my security sticker on the door and then started walking away and stated, “oh, you already have security.”

3) Young White guy the next day at my door stating he was from Insight.

September 2008 (around the end of the month) or first week of October 2008
1)
A friend of mine (Lahoma) came by and we were sitting on my front porch.  For the record, she does not know of all of the problems that I have endured in Kentucky or of any of the aforementioned strange visitors.  As we were sitting on the front porch, she made the statement, “I wonder what they are doing over here.”  I stated, “who” and she said, “I just saw two white guys on bicycles and for some reason they just looked out of place and they just went through the alley.”  After she made that statement I did not elaborate on the previous incidents, but changed the subject.
F.B.I.
June 3, 2005, 10:38 a.m.
I called the F.B.I. in Washington at (202) 324-3000, I asked for Mr. Swecker’s Office because Joanie in that office was supposed to get back with me approximately a month ago.  I spoke with Vickie Wells and she stated that Joanie was not in and that she would try to find out what is going on.  She further stated that she and Joanie were Secretaries.
BLUEGRASS AUTOMOTIVE (Mark, Will, Wilma and Tyler)

I will be going to court with the people that discussed killing me and the person that assaulted me on April 19, 2005, Courtroom 202 at 9:00 a.m, District Court in Louisville, Kentucky. The Defendant’s Attorney has now asked for a continuance and the new court date is July 26, 2005 at 9:00 am in District Courtroom 202. 
Court date has now been changed to November 8, 2005, courtroom 202 and/or 122 at 9:00 a.m. and it is my understanding the Defendant’s have different attorneys.  Update; The court date has now been changed for Will Beard and Mark Yates to February 28, 2006. The court date for Tyler Stone has been changed to February 23, 2006, Courtroom 202. 

I do not know why the court date has been changed again, as I did not request it.  I have also noticed on the subpoena for Mark Yates, Will Beard that the charges have been changed from “Terroristic Threatening” to *Obsolete* Terroristic Threatening and to Forgery – 2nd degree.  I also noticed that Tyler Stone’s charges are Harassment/No Physical Contact and Forgery – 2nd Degree.

I do not know who or how these charges were changed.  When I called the Prosecutor’s Office of Irv Maze I was told that I needed to contact the Special Prosecutor Virginia Harrod.  When I spoke with her she told me to contact the Prosecutor’s Office.  I told her that they told me to contact her, she then stated that it is probably a different code that the F.B.I. uses and to disregard what was on the subpoena and that Mark and Will were still charged with the original charges.  When I met with the other Special Prosecutor, Finley, he did not give me any info. Regarding the charges being changed to forgery – 2nd Degree.  The F.B.I. has not contacted me to question me about anything in reference to the original charges or why these charges were changed to Forgery – 2nd Degree.

Update:  I have constantly asked that new Prosecutors be assigned to these cases and approximately a week before the February 2006 Court dates, the Prosecutors removed themselves from the cases.   The court dates for February have now been continued and presently I do not have a date to go to court regarding Will Beard, Mark Yates or Tyler Stone.  

The court date for Will Beard, Mark Yates and Tyler Stone has now been changed.  I filed a Motion for Change of Jurisdiction and a federal law suit against Irv Maze, County Attorney and the new Prosecutor, Ken Howard, as Irv Maze has a conflict of interest an the prosecutor should have been assigned by the Attorney Generals office.  I reported this to Scott Sutherland’s office and did not receive any assistance.  Further the new prosecutor has not questioned me, ask for evidence, talked to witnesses and has not interest in bringing up the fact that Irv Maze should not be handling my case and that the charges were changed from Assault by someone in Irv Maze’s office who should not have been handling the case.  The court date is now scheduled for October 2006. Update: The judge, Audra Eckerle in the court stated she was going to dismiss the case.  The Defendants never came to court and the evidence was never heard.  A Recusal and a Motion for Change of Jurisdiction was filed in the case before she dismissed it, none of it was ruled on or taken into consideration before she dismissed the case.

Update:  I have filed a Conspiracy Lawsuit against the Commonwealth, the judge and several others.  I fear for my life.  Several other people, including a civil rights leader in Kentucky, Reverend Coleman and I have filed a class action lawsuit regarding several federal judges in Kentucky.  All of the judges in the Western District have recused themselves and a judge will be assigned from another District. 

Update:  This case was illegally dismissed by the Judge, instead of appealing it we have decided to take it to the United States Court of Federal Claims, which is a higher court.
2004

Also for some time I have had extreme aching all over my body and I am also having some type of mild seizures since the black powder was thrown on me.  I have not been back to the doctor, due to lack of insurance.  Recently, I did decide to make an appointment, though I cannot afford it because the seizures and aching in my body are getting worse. 
I contacted Jewish Hospital to find out if they knew what was thrown on me, however they stated they do not test for those things and that I would need to contact the Center for Disease and Control.  I could not get the St. Matthews Police take the clothes that I wore to test them and they told me that they did not need my clothes and that I could wash them.  I did try to shake some of the black powder out of my clothes to save it before I washed my clothes.  The Louisville FBI has also not bothered to test the powder to find out what it is, nor has anyone questioned Tyler Stone to find out what he threw on me. Update 2006:  I still have occasional aching, but I am hoping that what Tyler Stone threw on me will not threaten my life. 

For the record, when I asked the telephone company about the tap on my phone they state, “they cannot get involved when it is federal.” When I asked the police to take reports regarding my telephone they state, “What do you expect us to do we can’t get involved when it is federal.”  I have now filed a federal civil lawsuit against my local F.B.I in the Federal Court in Louisville, Ky, Case #05-305CV261-S.
Update:  I received notices of dismissal regarding the FBI Case and The EEOC Case.  There has not been any discovery, interrogatories/depositions, hearings, etc.  The Federal judge handling these cases is Judge Simpson III.  The only documents filed in the cases are the complaints; however I also filed an Order for Injunctive Relief and also filed a Motion for a Protective Order and an EPO.  I did not receive any assistance regarding these motions from Judge Simpson III.  I filed a Judicial Complaint against Judge Simpson III with the United States Court of Appeals.

I was told that the computer randomly assigns the cases to the judges, however I have three cases there and two were filed at approximately the same time.  Judge Simpson has all three (3) of my cases, as a matter of fact when I called to get the case numbers, I was told, “Judge Simpson is going to handle that case, put an “S” after the case number.”  I have filed appeals regarding the F.B.I. case and the EEOC case; these appeals are in the Court of Appeals in Cincinnati.  The 2nd case regarding Judge Jerry Bowles has been held in Judge Simpson’s Office since approximately May 20, 2005. Update:  The Jerry Bowles case is now in the United States Court of Appeals.  The Jerry Bowles Case was dismissed on a technicality, however, between 2006 – 2007 the Inspector General has found that the state has violated some parents rights regarding their children and illegally placed some children in foster homes and placed them for adoption (I am going to file against the state regarding these issues and bring back up the illegal acts of Judge Jerry Bowles, who also had alcohol problems during this time).  February 4,  2009 a new case regarding my grandchildren was filed in federal court. It is Case No.
 3:09CV-00061.
F.B.I./Louisville, Ky
November 29, 2006 
A complaint that I sent to the O.I.G. in Chicago regarding my local F.B.I. was forwarded to the U.S. Department of Justice, Office of the Inspector General in Washington, and I received a letter from Glenn Powell stating the complaint was forwarded to the FBI, Inspection Division in Washington, DC.

I spoke with Mr. Powell in March or April 2007 and told him that I would be sending other evidence to him, he advised me to send it to Ed Diner at the O.I.G. in Chicago and that Ed Diner would forward it to him.  I am sending him the audio tape and a revised log to be filed in the Office of the Inspector General.

March 28, 2007

After the information regarding the Patriot Act was released, I filed a new lawsuit against my local F.B.I. Case number 3:07CV-171-H. I do fear for my life, however, I have been terrorized by them and I am going to stand up for my rights.  The mail regarding this case was intercepted when it was mailed to the U.S. Supreme Court.  A new case was filed I January 29, 2009.  It is case no. 3:09-CV-54-S
September 30, 2008

I spoke with Mr. Codospoti at the F.B.I. regarding the Identity theft and the fraudulent birth certificate mailed to me.  I told him that I would bring that information in to the Louisville Ky  F.B.I..

October 1, 2008 (not sure of time)
I called the Louisville, Kentucky F.B.I. on October 1, 2008 I was told to speak with Mr. Weishaak, Agent.  When I called and spoke with him on 10/1/08 at 8:15 a.m., I was told to just bring the information in.

October 1, 2008 - 4:00 p.m.

Called the Louisville Ky. Branch of the F.B.I. and asked for a Duty Agent.  I was given Jennifer Ratterman, who stated that she was a Duty Agent.  After I ask her several questions, I could tell that she was not a Duty Agent.  She later told me that she was a Switchboard Operator.   I asked for her Supervisor and I was not allowed to speak with her Supervisor.
October 2, 2008 (around 3:00 p.m)

I took the fraudulent birth certificate mailed to me, which was Exhibit A, the letter that I mailed back to the Department of Public Health Vital Statistics which was Exhibit B, and the letter I received from them which was Exhibit C, and asked to speak with Mr. Weishaak.  When I went in I asked for two of the forms that were needed to file complaints and I was given two.  I completed the form regarding the fraudulent Birth Certificate and proceeded to complete the form regarding the complaint I was going to file regarding the Receptionist passing her self off as a Duty Agent and was approached by two people that stated that they were F.B.I. Agents, one male (tall, white, slim, possibly a little over 6 feet, around 40,’s or early 50’s) and one white female (tall, almost as tall as him, white, long straight hair past shoulders, brunette, around 40’s).

They gave their names and when I asked for them a second time so that I could write them down, the female stated that she wasn’t going to give me her name.  The man said his name was Bowden (not sure misplaced his name and will have to look for it).  They at first told me that they would not take my complaint and told me to just go to the post office.  I told them that this was very serious, in that someone had falsified a birth certificate and taken money for it and also intercepted my mail.  I also gave them a log with names and numbers, businesses etc. regarding other identity theft related to my situation.  

Finally the male F.B.I. Agent took my information and one of them stated, “Did you leave the message regarding Jennifer?”  I stated, “yes, she is passing herself off as a Duty Agent.”  The female stated that Jennifer was a duty agent and I stated, “No she is not, because she later admitted that she was a switchboard operator.”  They both stated that they would not take a complaint regarding Jennifer, so I told them that I would just mail it.

The male F.B.I. Agent took my complaint and I ask him if someone would contact me and he said if  they needed to they would contact me and the female held the door open for me to leave the office

(in other words I was being thrown out)
October 2008 (sometime around the 8th
Called the F.B.I. office to find out about my complaint and I was told by Mr. Bowden that it was given to someone else.  I asked him who and I was not given any information.

October 2008 (sometime around the 13th)

Called to tell them that I had additional information with other fraudulent documents, including a bill from AT&T regarding a telephone that was in my office that I was being charged for that  an AT&T  representative told me was not my telephone.  I was told by the F.B.I. Agent that answered that they were not interested.

Other
June 6, 2005
I spoke with Paula Brown, tele. Number (502) 624-7747 (Military/Army).  She transferred me to Lieutenant Colonel Evan Brown, who told me that he couldn’t assist me.

June 6, 2005
I spoke with the National Guard on Grade Lane and asked if they could assist me regarding the illegal wiretap that has been placed on my telephone for a year by my local F.B.I.  I also told them of the related problems which also included destruction of property and denying me access to using my telephone and Email for long distance contacts, etc.  I talked with Sgt. Fulkerson.  I took the log of events to him and Colonel Mark Krause.  I left it with the guard at the gate, as Sgt. Fulkerson instructed.  I called later to find out if he received it and I was told that he did receive it and I am awaiting his response.

POST OFFICE
June 6, 2005
I called the Post Office to find out if they received the questionnaire that they mailed out to me and the log of events that I returned to them regarding my mail being opened.  I spoke with Laura and she stated that she would get back with me.  Later in the day I called her back and she told me that Inspector Tatum would be handling it and he would be out of the office until next Monday.

June
Tatum contacted me and I ask him if he read the letter (similar to this one).  He stated that he would read it and get back with me.

July 2005 (first week of July)

My mail is still being opened, and I am not receiving all of my mail.  I spoke with Laura at the Post Office and I have left several messages for Inspector Tatum.  I have not heard back from Tatum.

August or September 2005
Inspector Tatum gave me a number in Frankfort to call regarding my mail, each time I called I could only get a voice mail message. 

November 24, 2006
I mailed a Registered letter to the Federal Communications Commission in Washington DC.  The letter was signed for by A. Gibson on November 28, 2006.  The letter was addressed to the CEO at the Federal Communications Commission. Around the middle of December, I spoke with Linda Jones in Kevin Martin, the Chairman’s Office and she stated that they did not have the letter.

December 2006 (end of Dec, 2006) and beginning of January 2007
I spoke with Vivian Smith and Tavona in the ASC Office who states that they knew who A. Gibson was and transferred me to Bill Cline/Director of Consumer Government Affairs.  He told me to resend the registered letter to him and that they did not know where the letter was. 

Note:  This is suspicious to me due to the fact that there is an “A. Gibson” working for the 

Louisville Metro Police Department in the 1st Division

I also received documents from the FCC that appear to be fraudulent documents

December 12, 2006

Sent registered letter to David Huber, US Attorney General’s Office in Louisville, Kentucky.  The letter was signed for by D. Beard on December 13, 2006, however the Secretary for David Huber and Jim Barr state that they do not have the letter regarding the criminal complaint that I filed with them. The complaint told them of the hate crimes that were committed against me by Mark Yates, Will Beard, Tyler Stone and Wilma Wilke, and about the mention by Mark Yates on the tape regarding the woman that he handcuffed in a building.


This crime included three (3) assaults on me by Tyler Stone, which sent me to the emergency 
room at the hospital twice, once by ambulance, and a tape of  Mark Yates, Will Beard and 
WilmaWilke discussing getting the KKK, how they wanted to ballpark a nigger, & taking me to 
Bardstown leaving me dead in a quote “raggedy ass house,”a list that I have been placed on 
and once you are on it all the money in the world won’t save you,  & a woman that was hand-
cuffed in a house, and a house they like to go to because it is covered all the way around, etc.

I paid a forensic analyst to make a clearer copy of the tape and it was also transcribed and 
notarized by a court reporter and transcribed by me

January 9, 2007 – 2:25 p.m. 
I spoke with Brady Miller in the US Attorney General’s Office in Louisville Kentucky and he told me to resend the Registered letter and address it to his attention.

January 12, 2007

Received a 4-line letter for Jim Barr at the United States Attorney General’s Office in Louisville Ky stating that they found the Registered Letter and sent it to the F.B.I. in Louisville KY. 

January 2007
I spoke with the F.B.I. and was told by Mr. Hicks at the F.B.I. that the United States Attorney General’s Office in Louisville Kentucky told them not to process the complaint (which is a hate crime). The complaint includes the following as evidence:


1)
A cd from a forensic analyst of my previous coworkers Mark Yates, Will Beard and 

Wilma Wilke discussing having a bonfire, the KKK, killing me, a list that I have been 

placed on, a woman that was handcuffed in a building, etc.


2)
A transcript from a court reporter of the cd.


3)
A transcript from me.


4)
Police reports regarding three assaults committed against me


5)
Medical Bills



and other evidence, therefore I know that there is a cover-up, and some of the officials 

in my state are involved.

January – March (not sure of date)

I sent a letter to the US Attorney General’s Office to Mr. Huber and received a very derogatory letter back from them stating, “I am harassing his staff.”  (these letters are available)
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EXHIBIT 21 – RESPONSE FROM DAVID HUBER
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April 7, 2007

Paycheck from “Manpower” mailed to me on April 2, 2007 is missing.  The check was mailed from 1930 Bishop Lane on April 2, 2007.  To date, I have still not received the check.

June 19, 2007
Pay card mailed to Kelly Services on June 16, 2007 was not sent to Kelly Services by the Post Office, also was not returned to me at my home address, even though my home address was at the top of the pay card.  The pay card had sufficient postage and was stamped by the post office.  The pay card was returned to my work address on June 19, 2007 and given to me by a coworker.  This made my check late.  Kelly Services said they did not understand what was going on and why that would have happened. The pay card was mailed from the Crittenden Drive Post Office.


I called the Post Office several times for assistance and they did not want to take a report.  
One of the persons that I spoke with was Connie Dulworth at 473-4220.  To date they still 
have not taken a report.  I also spoke with someone from the Inspector General’s Office 
and have not heard back from them.  I could tell that my telephone calls from my home 
phone were being rerouted.

May or June 2007 (have to look up date in notes)
I contacted the United States Court of Federal Claims to have a packet sent to me, so that Rev. Coleman, Vicki Page, Elizabeth, Russell Wickliffe and myself could file our class action there, as our case was being illegally handled by the Kentucky Federal Court.  I spoke with the clerk there and he stated he would mail the packet.  I waited two – three weeks and did not receive it.  I called the clerk back and he stated that he mailed it over a week ago.  I told him that I did not get it and he stated that he would remail it.

July 12, 2007 - 1:06 p.m.

I called the Post Office Inspector General’s Office and someone called me back and left a voice mail message on my home phone.  His name Brian Hazelwood, his tele number is 866-644-6923 ext. 6643. When I try to call him back, I never get anyone except his voice mail.  I have left several messages and I have not heard back from him.  To date I have not spoken with Brian Hazelwood. 

July 2007
I received about five pieces of forwarded mail from my office which I closed in January 2007.  I turned in a forwarding order when I closed my office in January 2007, however I am just receiving some of my mail.

July 30, 2007 (on or about)
I left another message for Brian Hazelwood at 1-866-644-6923, ext. 6643.  He finally returned my call at my work place 574-6616 (a temporary position through Kelly Services).  I asked him where he worked and what his title was, he stated that he was in the USPS OIG (United States Postal Service Office of the Inspector General and his title was Special Agent.  I told him if something was not done about my mail situation, I would file a federal lawsuit against the Post Office, he accused me of threatening him and wanted to know if I had an attorney.  He then became started questioning me about the F.B.I. case and I told him that I would mail him the information.  I asked him where he was located and he gave me a P.O. Box in Louisville Kentucky.  I ask for his physical location and he would not give it to me.
August 1, 2007
Pay card mailed to Kelly Services is missing again, which made my pay late again. The pay card was mailed at the Crittenden Drive Post Office Location.
August 13, 2007
As per Kelly Services request, (due to my mailed pay cards missing each week) I faxed my pay card to them.  I received a confirmation stating that they received it and I spoke with them on the phone after I faxed it to confirm that it was received.  On Thursday, August 16, 2007 my money was still not on my pay card, so I called them at the downtown office and the East end office.  I was told that somehow it did not get processed and that they would have to resubmit my hours.  This was strange because Ramonica (another Kelly Service worker) faxed her pay card on April 14, 2007 and was paid the next day.

September 23, 2007 or September 24, 2007 - Birth Certificate

Ordered a copy of my Birth Certificate from the Bureau of Vital Statistics so that I could try to get a new Social Security number due to corruption in Kentucky and the toll it has taken on my credit, identity, etc.  The form stated that it would take several weeks for me to receive it; however I received it in three days.  When I received my birth certificate I noticed that my middle name had been changed, my last name was incorrect and my mother’s signature and her last name was incorrect.  I also noticed other discrepancies including the fact that the birth certificate in its entirety is a fraudulent document and is not a document that would have been sent by the Bureau of Vital Statistics.

I spoke with – Denise Jones – at the Commonwealth of Kentucky Bureau of Vital Statistics and she stated that they do not send out the type of Birth Certificate that I received in the mail and that it she was connecting me with the fraud department.  I spoke with another lady and was transferred to the fraud department.  I could not get the lady in the fraud department to take a complaint, but I was told to mail the fraudulent birth certificate to her and she would replace it.  I told her I was not going to mail it to her, as I was keeping it for evidence of the corruption that is going on in Kentucky.  The birth certificate was paid for with a postal money order and it is money order number 11617447948 on September 21, 2009 and was cashed at Farmers Bank on September 26, 2007.

February or March 2008
Received a letter mailed from court that had been placed in plastic cover by the post office with a notation stating that the post office found this mail opened.

January 27, 2009
I mailed a Quo Warranto (this was a request for impeachment of David Huber, U.S. Dept of Justice Attorney for the Louisville, Kentucky area).  He was resigning from office on January 30, 2009, however I was requesting that he be impeached and wanted to get it mailed before his last day in office.

I mistakenly called David Huber’s office on January 30, 2009 and the Receptionist who was very sarcastic stated, “We got this letter you sent to Mr. Huber or whatever it is.” I told her that I called this office by mistake and she stated, “Yeah, I guess you did.” 

I mailed three (3) copies of the Quo Warranto on January 27, 2009, one to each of the following:

1)
David L. Huber – United States Attys Office – 510 West Broadway – 10th Floor – Louisville, Kentucky 40202 Mailed by Certified Mail, Return Receipt Requested


Receipt No: 70081140000028760295
2)
Robert Mueller – Director – FBI Headquarters – 935 Pennsylvania Ave., N.W. – Washington DC 20535 – Mailed by Certified Mail, Return Receipt Requested


(F.Y.I. – Robert Mueller is no longer the Director, therefore it would have been given to the current Director)

Receipt No: 70081140000028760318
3)
President Barack Obama – The Whitehouse - 1600 Pennsylvania Ave., N.W. – Washingont DC 20500 – Mailed by Certified Mail, Restricted Delivery, Return Receipt Requested 

Receipt No: 70081140000028760301

Around the middle of February 2009 I went to the Crittenden Drive Post Office to inquire about the Quo Warranto mailed to Robert Mueller and President Barack Obama.

I spoke with Heather and she gave me a scanned print out regarding the Quo Warranto that was mailed to Robert Mueller.  The print out stated that M. Lundy signed for the Quo Warranto sent to Robert Mueller on February 13, 2009 and showed a scanned copy of his signature, however it was not legible.  Around February 26, 2009 I received the green return receipt card that had the signature of D.W. Jones _______ (signature hard to read and was not printed) and signed on February 22, 2009.

Around the end of February I went back to the Crittenden Drive location to inquire about the Quo Warranto sent to President Barack Obama and I spoke with Lydia and still there was no information regarding the Quo Warranto sent to President Barack Obama.  I also contacted Lydia by telephone at (502) 375-5886 and she told me that I may not get my receipt back.  I told her that that is ridiculous.  I spoke with someone else in March 2009 by telephone and she told me that it was signed for on February 17, 2009, however to date March 4, 2009 I still do not have my return receipt.

Update, on approximately March 17, 2009, I finally received the return receipt regarding the Quo Warranto sent to President Barack Obama.  As you can see on the attached copy of the mail receipt, there is no signature, date, certified is not checked.  There is only a smeared stamp with a blurred date.
Exhibit 22 – Certified, Restricted Del Mail Receipt / Mailed to President Barack Obama
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1 mailed a 2™ Quo Warranto regarding Impeachment of David Huber, U.S. Dept. of Justice to President
Barack Obama — The Whitehouse - 1600 Pennsylvania Ave., N.-W. — Washington DC 20500 — Mailed
by REGISTERED Mail, Restricted Delivery, Return Receipt Requested Receipt No:
RE415905410US and it also came back in the mail with a smeared stamp entitiled, “the White
House Office, Washington D.C. 20500.” There was no signature, registered was not checked and
restricted delivery was not checked. (It is my understanding that registered is under lock and key and
you must have a signature).

EXHIBIT 23
Registered, restricted Delivery Return Receipt card Tracking # RE415905410US
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Exhibit 23 II – Restricted Del Mail Rec. to Jack Potter, Postmaster 70062150000289081135
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FEDERAL EXPRESS
April 11, 2007

Sent Log and tape of terrorizing communication to Ed Diner at the O.I.G. in Chicago.  A female from his office called and stated that they received the log, but the tape was broken, and she asked me to resend it.  I told her I tested the tape before I sent it and it was shipped inside of a tape case and tapped so that it would not come open.  She said it was inside case but the tape was broken.

April 2007 (sometime between April 12, 2007  - April 19, 2007

I called Federal Express and told them that I wanted to file a complaint re: my mail.  I also ask for a refund on the package that was sent on April 11, 2007.  I received a refund from federal express.

Exhibit 24 – Letter From Federal Express
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April 17, 2007

Ms. Connie Marshall
1814 S. 23" Street
Louisville, KY 40210

Dear Ms. Marshall:

Your report regarding your April 11 shipment sent under tracking number 859807475823
to Mr. Ed Diner with OIG/Citicorp Center has been received by my office.

We are very concerned to receive your report that a tape contained in the package was
not working when it was received. Certainly, we are always concerned when a customer
is dissatisfied for any reason, and | assure you that | have forwarded your report to the
appropriate management for their review and corrective action, as necessary.

We apologize for any ill will created by this incident and hope that you will not allow it to
dissuade your usage of our service in the future.

Sincerely,

Suth

Margaret E. Boyle
Customer Relations Department

meb/297797





US SUPREME COURT MAIL & KY SUPREME COURT MAIL MISSING

I did not receive US Supreme Court Mail regarding the Ken Howard & Irv Maze Case mailed to me.  Also mail regarding the FBI Case was not acknowledged by the US Supreme Court, and I was told by Gail Thompson at the U.S. Supreme Court to refile it and file an affidavit.  I also did not receive mail regarding a case filed in the Kentucky Supreme Court. 
CONTINUED HARASSMENT

Louisville Gas and Electric Service/LG&E (cut –off) – September 20, 21, 22, 2005

Though I made arrangements on my LG&E bill with David at LG&E to pay 100.00 on

September 26, 2005 – wrote it in my appointment book – and have never had my service cut-off.  My LG&E service was cut off and they stated they did not get the telephone call from me and could not locate the tape, as they stated they tape their calls.  LG&E also stated that if my telephone was “Blocked” the tape would not have recorded the telephone call that I had with “David.”  When my service was cut off for three days, I had to borrow money to get the service back on.  I had just been to the grocery and purchased $50.00 worth of groceries and lost approximately $30.00 worth of meat.

*Louisville Gas and Electric Service/CUT OFF – December 18, 2006

Arrived home from work and LG&E and Insight Communications was off.  I had made arrangements with both.  Tried to use my cell phone and options – press one press two, etc. – would not work had to go to pay center.  LG&E Service was not restored until the next day at approximately 3:00 p.m.

December 18, 2006 (around 5:30 p.m.)

Arrived home to find that all of my Insight services were disconnected.  My bill was paid, I received no warning. I called Insight, December 19, 2006 to find out why my services were disconnected, because my bill was paid.  They would not talk with me and told me to contact Kentucky Public Services.  I contacted Kentucky Public Service Commission and a very derogatory letter was sent to Kentucky Public Services from Insight Communications, stating that they would no longer provide me with service.  I am in the process of responding to the letter, and will file a Defamation libel lawsuit against Insight. 

LOUISVILLE GAS AND ELECTRIC – April 11, 2007 (between 4:00 a.m. – 6:00 a.m)

Lights went out in house for about ten (10) minutes
LOUISVILLE GAS AND ELECTRIC – April 11, 2007 (between 9:00 a.m. – 10:00 a.m)

Lights blinked off and back on, a couple of times.
LOUISVILLE GAS AND ELECTRIC – April 11, 2007 (between 7:45 p.m. – 8:16 p.m.)

Lights went out in house for about 15 – 20  minutes. Freeman Davis was at my house and is a witness.

I called LG&E and they said there was a power failure but now it was fixed. I tried to call my neighbors to find out if their lights went out and could only reach their voice mails.

April 26, 2007 – 8:30 a.m.

Large Radio went off in Bedroom

April 26, 2007 – 8:45 a.m.

Small Radio went off in Living Room Wall (Outlet behind chair I like to sit in)

April 26, 2007 – 8:50 a.m.
Large Radio/tape player in Bedroom went off for two minutes and came back on.  I called and spoke with Mary at LG&E. (*also see the Dish Network section of this log on April 26, 2007 regarding this for related problems*).

April 26, 2007 – 8:45 a.m.
Plugged small radio/tape player in the Dining Room outlet.  It worked for approximately fifteen minutes and went back off.
April 26, 2007 – 9:05 a.m. - Destruction of Property
Turned on large radio/tape player in the bedroom and it went back off. I unplugged it and used the batteries and it still would not work. (*see Cingular on April 27, 2007 for related info.*)

April 26, 2007

After my call to LG&E (Louisville Gas and Electric), an LG&E Truck came out and took out a line and put in another line.  They went up high in a lift type of truck and replaced a huge electrical line.

August 9, 2007 - 11:00 p.m. - Destruction of Property
I was testing cassette tapes for a yard sale (as I had several old tapes). The tape player stopped playing.  I took the tape player in the next room and plugged it in and it played for about five minutes and stopped playing again.  I took it downstairs and it did not play at all.  The tape player was shorted out and the radio, CD player and tape no longer works.

I plugged in a 2nd tape player and the tape player was disabled.  Nothing worked for approximately 2 hours on the tape player.  I turned it on again and it worked for five minutes and was disabled.

I plugged in a 3rd tape player and the tape player worked for approximately five minutes and was disabled.

I finally gave up and went to bed at approximately 4:00 a.m.  I was so distressed that I did not go to work the next day.  The next day I tried the tape players again and tape player number 1 does not work at all.  Tape player #2, only the radio and cd work.  Tape player #3, only the cd works.

August 9, 2007 – 11:24 p.m.
Tracy called and we were cut off.
August 10, 2007   

I talked with LG&E and told them what I knew was going on and that some of their staff is participating in the corruption.  I went down to the Broadway office and spoke with Julie Stethen.  She stated that I needed to contact their Risk Management Department.  I gave her a log and a tape of what I have experienced for the past 3 ½ years. I also went to the police dept.

EXHIBIT 25 - Julie Stethen’s Business Card
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October 2007 — (between Oct. 15 —Oct. 27) 9:00 am.
Talked to someone name Jennifer Mattingly at LG&E

November 11. 2007 - 6:15
Light on bedroom dresser blinking, I looked at it and it blew out.

February 14 or 15. 2008 — 12:30 p.m. — Destruction of Property
Telephone had echo and I taped it earlier that day. Came home for lunch at 12:30 p.m. and called

Gordon Rowe’s office, as I was searching for an attorney. I played the echo on the phone for him to
hear that was on my voice mail. He said that he heard it. When I got back home that evening my
telephone was dead/destroyed and all of the voice mail messages had been erased. I had to replace the
telephone and they also destroyed properties on the new telephone.

February 15. 2008 - Destruction of Property

Tried to use my computer and noticed that a remote system, etc. is being downloaded to my computer. 1
do not have the internet and have not had it since April 2007 because I could not use it and they (the
corrupt officials) destroyed my computers. Hard drive is running continuously and I could not shut the
computer down.

February 20, 2008 (around 12:30 p.m.
Came home for lunch, furnace was off. 1 had to turn it back on.

March 12, 2008 — 6:15 p.m.
Playing small cd player in living room (outlet behind chair that I sit in) and it stopped three times.

March 23, 2008 — 10:22
Playing small cd player in living room, cd player stopped 2 times.

May 11,2008 —9:15 a.m.
Listening to gospel music on B96.5. Radio turned off

July 2, 2008 — 6:30 a.m.
Lights blinking on dresser by closet

October 9. 2008 — 11:15 p.m.
Sound on television kept going off.

October 9. 2008 (not sure of time)
DVD player and TV turned off by itself





October 9, 2008 (around that date)

Called LG&E and ask for Julie Stethen.  I spoke with someone named Aubrey and she told me someone name Jim Melton would call me and he did not return my call.  I called her back and told her to ask Julie Stethen to contact me
October 10, 2008 – 2:55 a.m.
Working on computer, I do not have the internet, however it started running by itself.  Files started downloading to my computer and I received a message that stated a “Trojan” has been sent to your computer. Trojan.Win32.small.iz

October 10, 2008 – 10:50 a.m. – Attacked 
Talking to Julie Stethen at LG&E regarding problem with service, frequencies coming through phone, caused headache, pressure and pain.

April 2009 – Destruction of Property_ 
Tape player destroyed while I was making tapes for evidence.  The tape player played, but there was no sound.  All you could hear was the volume control.  I also noticed the heat suddenly was not working.  I went to bed and the next morning the house was cold.  I tried to turn on the heat, but it would not come on.  I smelled gas and called the Fire Department.  They stated the electric igniter switch was no longer working.  I had to pay a furnace person to repair it. I called Julie Stethen at LG&E.

May 2009 (beginning of May or last of April 2009)

I contacted LG&E’s Risk Management Dept. 326-5900 and was told to speak with Sarah Miller, Adjuster at 708-3119.  I called her numerous times and left several messages and she did not return my call.

Also spoke with a Ms. Mattingly and a Ms. Knots (one of which stated that she was a Supervisor).  I was told that Paula Gardner now had my complaint and would get back with me.  For approximately a week I called and left messages for Paula Gardner.  Paula stated that she was a new employee and took Nancy Wright’s place, as Nancy previously had my complaint.  I told her that I was told that Sarah Miller had my complaint.

Paula stated that Sarah does not work in that department and was just helping out.  I told her if that was the case, she was helping out on a regular basis because in August 2007 as I have had other property  damaged, Sarah is the person that was my Adjuster.   

Paula stated that she would get back with me after she spoke with Julie Stethen, whom I first spoke with at 9th and Broadway LG&E location in 2007.  Once again I received a letter in the mail from LG&E’s Risk Management Department refusing to compensate me for my damaged property, which has included computers, fax machines, washer, dryer, approximately four tape players and the electric igniter switch for the heating system in my home.

EXHIBIT 26 – Risk Management Denial Letter for the following dates regarding numerous electronic items destroyed in my home, inclusive of Washer, Dryer, Electronic Igniter Switch on my furnace, Dust Buster, Micro Wave Oven,  Stove, Numerous CD players, tape players, Television sets, DVD Players, Computers, Fax machines, Scanners, Copiers, etc.

	July 2, 2012
	Risk Management
	Denial Letter

	August 31, 2011
	Risk Management
	Denial Letter 

	August 1, 2011
	Risk Management
	Denial Letter 

	March 3, 2011
	Risk Management
	Denial Letter 

	March 9, 2011
	Risk Management
	Denial Letter 

	October 11, 2010
	Risk Management
	Denial Letter 

	October 5, 2010
	Risk Management
	Denial Letter 

	March 27, 2009
	Risk Management
	Denial Letter 

	August 28, 2007
	Risk Management
	Denial Letter 
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Connie Marshall

Louicville Ky. 40210
August 31,2011

RE: Reoccurring claims issues.

Dear Ms. Marshall

After reviewing past claims for this address and LG&E’s responses to these, it appears that a change in
procedure would help us better address your concerns going forward. Our goal, with regard to claims
handling, is to attempt to resolve each claim quickly and fairly and to convey our findings a¢ clearly ac
possible to the claimant. With this in mind, we are presenting the following suggestions to better
reselve any future claims you might consider.

1. Please present any future claims in writing and include any and all documentation you would
like us to consider specific to your claim. This should be mailed to the address above and to my
attention.

2. The letter should include the exact date, location and approximate time of the incident that you
claim lead to your loss and a description of what transpired.

3. This letter should include a detailed description of your loss and its value as well as an
explanation of what specific actions LG&E was involved in that caused your loss.

Once we have received your claim packet, we will investigate with the appropriate departments and
crews and respond accordingly. It is our belief that this will help us resolve these ongoing issues and
allow us to better help you find the answers you are seek

Sincerely

e al Hdn

Clarke MeCulloch
Claims Supervisor
502-708-3117
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Connie Marshall
Louisville KY 40210

July 2, 2012

RE:  Our claim # *2230130 - o

Dear Ms. Marshall

This letter is in regard to the above referenced incident and in response
to your recent claim for damages against Louisville Gas & Electric Co.

‘We have completed our investigation and based upon the facts as we
know them, we must respectfully deny any responsibility on behalf of
LG&E or its employees as LG&E found no problem with their
cquipment.

‘We regret that our decision cannot be more favorable to your position;
however, we must be guided by the facts of the incident.

Sincerely,

Clarke McCulloch
Claims Supervisor

502-708-3117
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August 1, 2011

Conni¢ Marshall

Louisville, KY 40210

RE: Claim #: GC36-1-02011218276

- Address: -- | seaesitems. 0 -
Damages: TV, CDs and CD Player
Alleged Datc of Damage: July 17,2011

Dear Ms. Marshall:

This letter is in regard to the above referenced incident and in responsc to your recent claim for
damages against Louisville Gas and Electric Company, (LG&E). Risk Management Services is 4
third party claims administrator that is contracted to investigate with the appropriate LG&F
personnel and administrate the claims presented against them.

LG&E examined their records and found nothing that supports power problems on LG&E's side.
There were no recorded outages, relays, or circuit lockouts for this area around this time. LG&FE
did check the voltage on July 21, 2011 and it checked OK. LG&E encourages you 10 have your
home’s wiring inspected by a qualified clectrician of your choosing, so that you can determine il
these problems are being caused by issues in your wiring.

Based upon the facts, as we know them, we must deny any responsibility on behalf of Louisville
Gas and Electric Company or their employees; and therefore respectfully deny your claim for
damages,

Sincerely,

Kathy D. Cravens
Scnior Casc Manager
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March 31, 2011

Connie Marshall

Louisville, KY 40210

RE: Claim #: GC36-1-02011214029
Address:
Damages: Microwave
Alleged Date of Damage: March 14, 2011

Dear Ms. Marshall:

This letter is in regard to the above referenced incident and in response to your recent claim for
damages against Louisville Gas and Electric Company, (LG&E). Risk Management Services is a
third party claims administrator that is contracted to investigate with the appropriate LG&E
personnel and administrate the claims presented against them.

LG&E examined their records and found nothing that supports power problems on LG&E's side.
“There were no recorded outages, relays, or circuit lockouts for this arca around this time, LO&E
did check the voltage and it checked OK. LG&E encourages you to have your home’s wiring
inspected by a qualified electrician of your choosing, so that you can determine if these problems
are being caused by issues in your wiring.

Bascd upon the facts, as we know them, we must deny any responsibility on behall of Louisville
Gas and Electric Company or their employees; and therefore respectfully deny your claim for
damages.

Sincerely,

Kathy D. Cravens
Senior Cage Manager
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March 9, 2011
Connie Marshall

Louisville, KY 40210

RE: RMSC CLAIM #: GC36-1-02011213665
Damages Claimed: tape player
Date of Losg: Between: 2/27/2011-3/2/2011
Address:

Dcar Ms. Marshall:

This letter is in regard to the above referenced incident and in response to your recent claim for
damages against Louisville Gas and Electric Company, (LG&E). Risk Management Scrvices is a
third party claims administrator that is contracted to investigate with the appropriate LG&E
personnel and administrate the claims presented against them.

LG&E records indicate that the above referenced address experienced a relay on February 29, 2011. Relays
and subsequent circuit lockouts happen for various reasons and are a normal function of the equipment. The
reasons for relays or circuit lockouts can be caused for various reasons, such as; adverse weather. load.
vegetation (trees or tree limbs), wildlife, etc., which are beyond the control of LG&E. This relay is listed as
vaused by weather. Duc to your inquiry a crew was dispatched on March 4, 2011and a load and voltage test
were performed at your meter and the test results were good.

LG&E is not liable for any loss or damage resulting from interruption, reduction, delay or failure of electric
service not caused by the willful negligence of the Company, or resulting from any cause or circumstance
beyond the reasonable control of the Company. LG&E does exercise reasonable care and diligence in an
endeavor to supply service continuously and without interruption but cannot guarantee continuous service.

Based upon the facts, as we know them, we must deny any responsibility on behalf of Louisville Gas and
Elcctric Company or their employees; and therefore, must respectfully deny your claim for damages related
to this incident.

Sincerely,

Kathy D. Cravens
Senior Case Manager




[image: image14.png]Helping You Chart the Right Course

&

o

PO. Box 22989
Louisville, KY 40252
P 502-326-5900 £ 502-326-5909

Risk Management Services Company | 800-372-5402 www.rmsc.com

October 11, 2010
Connie Marshall

Louisville, KY 40210

RE: RMSC CLAIM #: GC36-1-02010207829
Ac/Site: -
D/L: Date reported: 1074/2010
Damages Claimed: electronic equipment

Dear Ms. Marshall:

This letter is in regard to the above referenced incident and in response to your claim for damages against
Louisville Gas and Electric Company, (LG&E). Risk Management Services is a third party claims
administrator that is contracted to investigate with the appropriate LG&E personnel and administrate the
claims presented against them.

LG&E has checked their records and found where they were called to your residence to check the service on
September 8%, 2010. A voltage test and load test were performed and found to be normal. You were
advised to obtain an electrician to check your electrical service, since no problem was found on LG&E’s
equipment. You have since stated that you are experiencing flickers and problems with your electrical
sockets. Based on the record available to us, we cannot proceed further as there is no evidence to support
your claim.

If you have any further information or evidence that you wish us to consider, please provide that to us.
Otherwise, we continue to encourage you to have your home’s wiring inspected by a qualified electrician of
your choosing, so that you can determine if these problems are being caused by issues in your wiring.

Sincerely,

Kathy D. Cravens
Senior Case Manager




[image: image15.png]Helping You Chart the Right Course

@

| PO.Box 22989

| Louisville, KY 40252

| p502-326-5900 £502-326-5909
|

Risk Management Services Company 800-372-5402 www.rmsc.com
October 5, 2010

Connie Marshall

Louisville, KY 40210

RE: RMSC CLAIM #: GC36-1-02010207599
Ac/Site:
D/L: . Date reported: 9/30/2010
Damages Claimed: CD Player and washing machine

Dear Ms. Marshall:

This letter is in regard to the above referenced incident and in response to your claim for damages against
Louisville Gas and Electric Company, (LG&E). Risk Management Services is a third party claims
administrator that is contracted to investigate with the appropriate LG&E personnel and administrate the
claims presented against them.

LG&E has checked their records and found where they were called to your residence to check the service on
September 8", 2010. A voltage test and load test were performed and found to be normal. You were
advised to obtain an electrician to check the customer side, since LG&E readings checked out OK. There
were no interruptions found in the month of September, 2010, at the circuit that serves your address;
however, this electrical service is behind what is called a recloser unit and operations (momentary blinks) are
recorded as an interruption within the unit, but are not seen at the substation level. The recloser was read
and only three operations have occurred since March 22, 2010. Relays, circuit lockouts, and these
momentary blinks from the recloser operations are a normal function of the equipment, as this equipment is
designed to relay, lockout, or trip when a fault (interruption on the line) occurs.

The purpose of the recloser is, when a fault occurs in this area the device will reset itself to minimize the
outage time and customers affected. Faults can occur for many reasons such as, tree limbs, adverse weather,
wildlife, to name a few which are beyond the control of LG&E.

LG&E does exercise reasonable care and diligence in an endeavor to supply service continuously and
without interruption, but cannot guarantee continuous service. LG&E is not liable for any loss or damage
resulting from interruption, reduction, delay or failure of electric service not caused by the willful negligence
of the Company, or resulting from any cause or circumstance beyond the reasonable control of the
Company.

Based on the facts as we know them, we must deny any responsibility on behalf of Louisville Gas and

Electric Company or their employees; and, therefore must respectfully deny your claim for damages.

Sincerely, ~ N

g R (hopesa
athy D. €ravens

Senior Case Manager
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RE:  Our Claim Number: GC36-1-02009157062
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Dear Ms, Marshall:

Tme letter is to follow up on our conversations rcga:dmg your recent claim for damages
c Company. As you arc awarc, Risk Management
d party administrative company that is contracted to research with the

them.

the claims

Paula Gardner -
Senior Case Manager
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August 28, 2007

Connie Marshall
1814 So. 23" Street
Louisvilla XY 40210

Re:  Claim for Damages
Louisville Gas & Electric Company
Claim No. GC36/1/02007125550
D/Loss: August 9, 2007 and August 10 2007

aicd the claim you presented. You reporied threc i vecorders
the above dates,

Our investigation with the LG&E Eleztric: Trouble Department
DX 1233 did not have any electrical interruptions on thesc dat

ermined vour Cir

We have completed our investigation and based upon the facts, as we know them we must
respectfully deny any responsibility on behalf of Louisville Gas & Electric Company or
it's employees.

oney Ky

Nancy Ray
Senior Case Manager
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